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Abstract (en)
Self-blasting switches, with blasting produced by the arc, have a gas storage chamber in which the expanded gas is compressed and out of which
it flows back to the extinguishing path when the current is approaching the point where it passes through zero, and hence blasts the arc. In the gas
storage chamber, mixing takes place between the hot and the cold insulating gas, resulting in a reduction in the extinguishing characteristics. This
disadvantageous mixing of the hot and cold extinguishing gas is avoided by the insertion of an intermediate wall 8 into the gas storage chamber
7 which separates the inflowing hot extinguishing gas from the cold extinguishing gas which is to be compressed and used for the extinguishing
process. <IMAGE>

Abstract (de)
Selbstblasschalter mit vom Lichtbogen erzeugter Beblasung verfügen über einen Gasspeicherraum, in den das expandierende Gas gedrückt wird
und aus dem es bei Annäherung des Stromes an den Nulldurchgang zur Löschstrecke zurückflutet und dabei den Lichtbogen bebläst. In dem
Gasspeicherraum findet eine Vermischung des heißen mit dem kalten Isoliergas statt, wodurch die Löscheigenschaften vermindert werden. Diese
nachteilige Vermischung des heißen und des kalten Löschgases wird durch die Einfügung einer Zwischenwand 8 in den Gasspeicherraum 7, welche
das einfließende heiße Löschgas von dem zu komprimierenden und dem Löschvorgang dienenden kalten Löschgas trennt vermieden.
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